
Protokół Nr II/XXXVI/05 
 z sesji zwyczajnej 

 Rady Powiatu Wejherowskiego 
 z dnia 23 grudnia 2005 r. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego pan Kazimierz Bistroń  

na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia  
i dokonał otwarcia obrad o godz. 10.00. Następnie powitał Starostę, Zarząd Powiatu, 
Radnych, pracowników i przybyłych gości. 

Po czym zwrócił się z pytaniem o uwagi do zaproponowanego porządku obrad. 
Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie,  
w którym jednogłośnie przyjęto następujący porządek obrad: 
1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie prawomocności obrad, 
- przedstawienie porządku obrad, 
- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu Powiatu  

na 2005r.– druk nr 392/05. 
5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wydatków budżetu powiatu, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego - druk nr 393/05. 
6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

na 2006 rok – druk 388/05. 
- przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 
- przedstawienie opinii komisji stałych Rady Powiatu, 
- przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii i wniosków 

komisji, 
- dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 
- głosowanie uchwały budżetowej. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zamiany nieruchomości  
- druk nr 390/05. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia regulaminu 
określającego zasady wynagradzania nauczycieli w szkołach prowadzonych przez 
Powiat Wejherowski w 2006 roku - druk nr 391/05. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 
Powiatu Wejherowskiego na 2006 r. – druk nr 394/05. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej - druk nr 395/05. 

11. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wnioski i oświadczenia radnych. 
14. Zamknięcie sesji. 
 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu Nr II/XXXV/05 z Sesji 
Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji z dnia 2 grudnia 2005 r. Uwag 



nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu protokół przyjęto następującym 
stosunkiem głosów: 27 radnych było za przyjęciem protokołu, 1 osoba wstrzymała się 
od głosu. 

 

Ad.2. 
Przewodniczący Rady poinformował, że: 

1. 11.12.05 uczestniczył w VI Przeglądzie Zespołów Kolędniczych (eliminacje 
gminne) w SP Luzino. 

2. 12.12.05 reprezentował Radę na promocji ksiązki dr. Jana Mordawskiego 
STATYSTYKA LUDNOŚCI KASZUBSKIEJ  KASZUBI U PROGU XXI 
WIEKU. W  Muzeum. 

3. 17.12.05 uczestniczył w spotkaniu opłatkowym Klubu Studenckiego „Pomerania” 
w chëczy. 

4. 20.12.05 wysłuchał IX koncertu z cyklu Spotkania z muzyką Kaszub  
pt. KÒLÃDË NA STÔRI ÔRT, który odbył się w siedzibie Muzeum, pod 
patronem Burmistrza Gminy Żukowo. 

5. 20.12.05 wziął udział w rocznicowej mszy świętej w intencji zmarłego rok temu 
ks. Bogusława Żurawskiego. 

Poinformował obecnych również, że Wiceprzewodniczący Ludwik Bach oraz 
Wiceprzewodniczący Marek Klas dnia 22 grudnia wzięli udział w Sesji Rady Miasta 
Rumi i wręczyli medal „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” właścicielom firmy 
WEMA S p. z o.o. z Rumi.  
 

Ad.3. 
Pan Józef Reszke Starosta Wejherowski przedstawił pismo pana Jana 

Kozłowskiego Marszałka Województwa Pomorskiego dotyczące procesu oceny 
wniosków  
o unijne dofinansowanie w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju 
Regionalnego w latach 2004 – 2006. 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami (załącznik nr 3  
do niniejszego protokołu). 
 
Ad.4. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 
Powiatu na 2005r. przedstawiła pani Janina Szalska Skarbnik Powiatu. Skarbnik 
zgłosiła następujące autopoprawki: zwiększenie dochodów o kwotę 5.796,-zł  
i po zmianie dochody budżetu powiatu na 2005 rok wynoszą 75.274.315,-zł, zmieniają 
się również wydatki i ulegają one zwiększeniu o kwotę 140.796,-zł i po zmianie 
zamkną się kwotą 82.405.114,-zł. Zgłosiła również autopoprawkę do załącznika nr 2, 
dział 754 nie nazywa się „administracja publiczna”, ale „Bezpieczeństwo i ochrona 
przeciwpożarowa” i tam kwota przed zmianą wynosiła 5.574.867,- zł a po zmianie 
5.529.867,-zł oraz w rozdziale 75414 nie ma nazwy ‘Starostwo Powiatowe” a „Obrona 
Cywilna” i kwota przed zmianą wynosiła 623.767,-zł a po zmianie 578.767,-zł.  
W planie przychodów kwota 45.000,-zł to zmniejszenie pożyczki na prefinansowanie 
jest to § 903, który przed zmianą wynosił 2.267.236,-zł a po zmianie 2.222.236,-zł. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie, w którym 
uchwała została podjęta jednogłośnie. 



 

Ad.5. 
Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wydatków budżetu 

powiatu, które nie wygasają z upływem roku budżetowego przedstawiła pani Janina 
Szalska Skarbnik Powiatu. Wyjaśniła, że wydatki te dotyczą pięciu zadań: projektu 
budowy drogi powiatowej nr 1431G Niepoczołowice - Kamienica Królewska  
oraz modernizacji drogi 1318G łączącej Gminę Łęczyce z droga krajową nr 6  
w powiecie; projektu „e-powiat rozwój elektronicznych usług publicznych na terenie 
powiatu wejherowskiego”; remontu budynku Starostwa Powiatowego; projektu 
„zintegrowany system teleinformatyczny wspomagania działań ratowniczych  
w powiecie”; prac budowlanych w ZSP nr 2 w Rumi. Zgłosiła również autopoprawkę 
do załącznika nr 2 w dziale 754 - nie powinno być „ Administracja publiczna”  
a „Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa” natomiast rozdział 75414 
ma nazwę „Obrona Cywilna”.  

Radny Grzegorz Gaszta zapytał, jaka jest przyczyna, że zadanie dotyczące 
remontu budynku Starostwa Powiatowego nie zostało zakończone w 2005 roku. 
Przypomniał, że klub Radnych PiS wnioskował przy uchwalaniu budżetu, by zadanie 
to rozłożyć na 2 lata, a w ten sposób zaoszczędzone pieniądze można było 
przeznaczyć na inwestycje na drogach powiatowych. Okazało się, że te pieniądze 
zostały zamrożone i niewykorzystane w roku 2005.  

Radny Krzysztof Krzemiński odpowiedział, że remont budynku Starostwa 
Powiatowego jest na końcowym etapie realizacji, został tylko przesunięty termin 
zakończenia zadania. Pan Józef Reszke Starosta Wejherowski powiedział,  
że pieniądze przeznaczone na remont nie zostały zamrożone ponieważ pochodzą one  
z kredytu. Pieniądze te procentują. Poinformował, że termin wykonania zadania został 
wykonawcom przesunięty o 30 dni. 

Po czym przystąpiono do głosowania projektu uchwały. Uchwalę przyjęto 
następującym stosunkiem głosów: 24 radnych opowiedziało się za, 4 osoby 
wstrzymały się od głosu. 
 

Ad.6. 
Radny Grzegorz Gaszta złożył formalny wniosek o 15 minut przerwy  

w związku z koniecznością zapoznania się z otrzymaną na sesji autopoprawką  
do budżetu na 2006 rok. Pan Józef Reszke Starosta Wejherowski wyjaśnił,  
że autopoprawka dotyczy zaciąganego kredytu na drogi, a to było omawiane  
na komisjach. 

Po przerwie Radna Ewa Daleka zgłosiła formalny wniosek o zarządzenie  
10 minutowej przerwy, w trakcie której zwołane zostanie posiedzenie Komisji 
Budżetu i Finansów celem zaopiniowania autopoprawki do projektu uchwały. 

Po przerwie pani Janina Szalska Skarbnik Powiatu i pan Józef Reszke Starosta 
Wejherowski przedstawili projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie 
uchwalenia budżetu powiatu na 2006 rok. 

Pan Józef Reszke Starosta Wejherowski powiedział, że główną pozycją 
planowanych wydatków są wydatki bieżące, które stanowią 85% całości wydatków  
i są związane z bieżącym funkcjonowaniem i utrzymaniem jednostek organizacyjnych 
powiatu. Wydatki inwestycyjne stanowią 15% ogółu wydatków a dla porównania  
w 2005 roku na tym etapie planowania budżetu wynosiły 8%. Do wydatków 



inwestycyjnych należy m.in. zakończenie budowy hali sportowej w Redzie, 
kontynuacja budowy hali sportowej w Wejherowie, kontynuacja dwóch inwestycji 
drogowych w gminie Łęczyce i na terenie gminy Linia wspólnie z powiatem 
kartuskim. Inwestycje te są współfinansowane ze środków europejskich. Przyszły rok 
kończy etap zdobywania środków unijnych, ale tez jest okresem przygotowawczym  
do największego okresu, który czeka nasz kraj w latach 2007- 2013 i już w 2007 roku 
będzie można i trzeba złożyć kolejne wnioski. W budżecie wpisano przygotowanie  
do największego wniosku z terenu Powiatu Wejherowskiego, czyli budowa układu 
drogowego na terenie miasta Redy i Rumi jako alternatywy dla drogi krajowej nr 6. 
Oba samorządy Reda i Rumia też się do tego przygotowują. W autopoprawce  
do projektu budżetu powiatu na 2006 rok Zarząd zaproponował Radzie zaciągnięcie 
dodatkowego kredytu na inwestycje, remonty dróg powiatowych w wysokości 
3.180.000,- zł. Gminy dofinansowują te zadania w kwocie 1.000.000,-zł, co łącznie 
daje kwotę ponad 4.180.000,-zł. Łącznie wydatki przeznaczone w budżecie na drogi 
powiatowe, w tym inwestycje, remonty oraz utrzymanie dróg w 2006r. wyniosą ponad 
11.000.000,-zł, co stanowi 12,8% całości wydatków. Subwencja oświatowa jest  
na tym samym poziomie, co w zeszłym roku z tym, że w dalszym ciągu obejmuje 
część Ośrodka Szkolno – Wychowawczego Nr 2 w Wejherowie, a więc kwota 
przeznaczona na Ośrodek musi zostać oddana i o tyle zmniejszy się subwencja. 
Subwencja w tym roku nie objęła awansów nauczycieli oraz wzrostu płac.  
Po otrzymaniu ostatecznej decyzji dot. subwencji oświatowej jest pewne, że pojawią 
się dodatkowe środki finansowe. Ustalona została w budżecie rezerwa na kwotę ponad 
2.400.000,-zł, w tym ogólna rezerwa wynosi 550.000,-zł a rezerwa celowa ponad 
1.800.000,-zł. Budżet na 2006 rok jest nie tylko budżetem realnym, odpowiedzialnym, 
zabezpieczającym podstawowe potrzeby niezbędne dla funkcjonowania wszystkich 
jednostek organizacyjnych, ale jest przede wszystkim budżetem proinwestycyjnym.  
W porównaniu do lat ubiegłych są w tym budżecie najwyższe kwoty przeznaczone  
na zadania proinwestycyjne. Jest to najlepszy budżet z dotychczasowych, jest to 
budżet, który pozwoli zrealizować wszystkie zaplanowane zadania. Uchwalanie 
budżetu w grudniu jest związane z wykonywaniem zadań unijnych oraz zadań 
drogowych, ponieważ im szybciej budżet zostanie uchwalony tym szybciej zadania 
zostaną wykonane. Poprosił obecnych o uchwalenie tego budżetu, gdyż daje on duże 
możliwości działania, jest to budżet najbardziej ambitny, co wynika z dużego 
założenia procesu inwestycyjnego a także procesu przygotowawczego do zdobywania 
następnych środków unijnych.  

Pani Janina Szalska Skarbnik Powiatu odczytała Uchwałę Nr 158/4/2005 
składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 5 grudnia 
2005r. w sprawie opinii o projekcie budżetu powiatu wejherowskiego na 2006 rok 
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami. Poinformowała 
obecnych również, że do przedstawionego projektu uchwały budżetowej została 
przedstawiona autopoprawka Zarządu Powiatu i po uwzględnieniu tej autopoprawki 
dochody budżetu powiatu na 2006 rok będą wynosiły 84.476.432,-zł, wydatki budżetu 
powiatu na 2006 rok będą wynosiły 86.534.149,-zł, natomiast przychody budżetu 
powiatu będą wynosiły 8.927.065,-zł. Deficyt w kwocie 2.057.717,-zł będzie pokryty 
zaciągniętym kredytem bankowym w wysokości 4.880.000,-zł przeznaczonym  
na budowę hali sportowej oraz remonty dróg powiatowych. Zarząd Powiatu 



uwzględnił również wynikające z Uchwały RIO nieprawidłowości, czyli skorygował 
dochody w rozdz. „Gospodarka gruntami i nieruchomościami” a dotyczyły one 
dochodów należnych powiatowi w wysokości 25% z tytułu opłat za użytkowanie 
wieczyste gruntów. Dołączono również do autopoprawki wykaz dochodów  
i wydatków, które otrzymuje powiat oraz które przekazuje powiat w ramach 
porozumień lub umów pomiędzy jednostkami samorządu terytorialnego.  
W autopoprawce w załączniku nr 2 w dziale 600 „Transport i łączność”, w rozdz. 614 
„Drogi publiczne i powiatowe” w części opisowej w autopoprawce jest napisane,  
że chodzi o zwiększenie wydatków na inwestycje i remonty dróg powiatowych 
realizowanych przy udziale finansowym gmin. Zarząd prosił by załącznik, który został 
przedstawiony na posiedzeniach Komisji potraktować jako uzupełnienie do części 
opisowej wydatków budżetu powiatu wejherowskiego, a załącznik ten wyszczególnia 
wszystkie drogi, na których będą przeprowadzone inwestycje i remonty z podziałem 
na udział powiatu i udział gmin.  

Po czym radna Ewa Daleka poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów 
szczegółowo analizowała projekt budżetu. Komisje Rady nie złożyły wniosków. 
Komisja Budżetu i Finansów projekt budżetu powiatu na 2006 rok z autopoprawkami 
zaopiniowała pozytywnie.  

Radny Grzegorz Gaszta stwierdził, że w poprzednich latach projekty uchwał 
budżetowych nie były kompromisem pomiędzy możliwościami a potrzebami. Nie 
wykorzystano możliwości zwiększenia przychodów poprzez kredyty inwestycyjne. 
Klub Radnych PiS uważa, że jest to najlepszy projekt budżetu w tej kadencji 
i dlatego klub poprze ten projekt, gdyż po trzech latach Zarząd wprowadził w życie 
zgłaszane w tym okresie przez PiS sugestie. 

Radny Marek Klas stwierdził, że projekt budżetu na 2006 rok jest projektem 
ambitnym, realnym i możliwym do wykonania. Poinformował obecnych, że radni Ligi 
Polskich Rodzin poprą budżet na 2006 rok. 

Radny Seweryn Czoska powiedział, że Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej dokonał szczegółowej analizy projektu budżetu i stwierdził, że ten 
projekt budżetu jest projektem najlepszym i poprą go. Zdaniem Radnego Seweryna 
Czoski ten budżet jest najlepszy, ponieważ nie posłuchano rad PiS-u z poprzednich lat. 
Gdyby propozycje Klubu PiS były wdrożone w życie to teraz spłacalibyśmy wcześniej 
zaciągnięte kredyty. Stwierdził również, że najważniejszą rzeczą w tym budżecie jest 
zwiększenie nakładów inwestycyjnych, co przyczyni się to do poprawy sytuacji  
w powiecie. Powiedział, że ten budżet jest tak dobrze oceniany przez wszystkich  
z tego względu, że przez 3 lata radni się napracowali, były realizowane sensowne 
budżety i dzięki temu ten budżet może być tak dobry.  

Radny Wiesław Szczygieł poinformował, że Klub Radnych „Samorządność” 
będzie głosować za przyjęciem projektu budżetu, gdyż jest on rezultatem trzyletniej 
pracy Rady.  

Radny Grzegorz Gaszta powiedział, że gdyby posłuchano i zaciągnięto kredyty 
na drogi trzy lata temu, to te drogi były by już wyremontowane i zrobione,  
ale rzeczywiście trzeba by było teraz je spłacać. 

Radna Ewa Daleka powiedziała, że kredyty na remonty dróg jak i placówek 
oświatowych zaciągano już wcześniej, ale robiono to na konkretne zadania.  



Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący zarządził głosowanie, w którym 
uchwała w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2006 rok została podjęta 
jednogłośnie. 

Pan Józef Reszke Starosta Wejherowski podziękował wszystkim którzy poparli 
projekt budżetu na 2006 rok. Powiedział również, że nie jest to budżet wyborczy oraz, 
że kredyty będą zaciągane tylko na konkretne wnioski a nie na rozdawnictwo, jak było 
w poprzedniej kadencji. Cieszy się, że wspólnie z wójtami gminami można realizować 
wspólne inwestycje, ponieważ właśnie w ten sposób można zrobić najwięcej.  

Starosta Wejherowski jeszcze raz podziękował wszystkim za poparcie budżetu  
i zgłosił formalny wniosek o zarządzenie pięciominutowej przerwy. 

 

Ad.7. 
Po przerwie pan Marek Panek Etatowy Członek Zarządu przedstawił projekt 

Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zamiany nieruchomości. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.8. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia 

regulaminu określającego zasady wynagradzania nauczycieli w szkołach 
prowadzonych przez Powiat Wejherowski w 2006 roku przedstawiła pani Gabriela 
Lisius Wicestarosta Wejherowski. 

Radny Grzegorz Gaszta poinformował obecnych, że na posiedzeniu Komisji 
Edukacji byli obecni przedstawiciele związków zawodowych. Jak wyjaśnili zgłosili 
oni 12 postulatów, 11 z nich zostało zrealizowanych a co do jednego stwierdzono,  
że nie ma potrzeby zmiany, ponieważ zapis taki jest zawarty w obowiązującym, 
właściwym rozporządzeniu. Radny Grzegorz Gaszta zapytał, na jakim poziomie 
dyrektorzy ustalają dodatki motywacyjne dla wicedyrektorów. W regulaminie  
w rozdziale III są jasno określone kryteria dla nauczycieli i dla dyrektorów. 
Należałoby wpisać, które z tych kryteriów obowiązują wicedyrektorów. Powiedział 
również, że związki zawodowe zwróciły uwagę że w 2004 roku nie zapewniono 
średniego wynagrodzenia dla stażystów t.j. 82% kwoty bazowej zgodnie z kartą 
nauczyciela. Poprosił, w związku z tym zarząd powiatu, o bieżące monitorowanie 
realizacji regulaminu i wysokości wynagrodzeń, przede wszystkim stażystów. Poprosił 
również o bieżące przekazywanie Komisji Edukacji lub na Sesji informacji,  
czy średnie stawki wynagrodzeń są osiągane. Złożył wniosek by na bieżąco organ 
prowadzący sprawdzał, czy środki są przyznawane zgodnie z regulaminem. 

Radny Seweryn Czoska powiedział, że projekt regulaminu był opiniowany 
przez Komisję Organizacyjno-Prawną. Komisja nie widzi celowości dokonania zmian, 
o których mówił Radny Grzegorz Gaszta. Kryteria w regulaminie są precyzyjnie 
określone i nie ma potrzeby czegokolwiek dodawać. Oczywiste jest to, że wykonanie 
tych regulaminów podlega ocenie, natomiast nie może być to ocena co tygodniowa,  
co miesięczna, bo inaczej doprowadziłoby to do ubezwłasnowolnienia kierowników 
jednostek szkolnych którzy są odpowiedzialni za jego wykonanie. Powiedział również, 
że nastąpił zdecydowany postęp w porównaniu z poprzednimi latami a mianowicie nie 
było żadnego protokołu rozbieżności pomiędzy stanowiskiem jednostki prowadzącej  
a stanowiskiem związków zawodowych. 



W odpowiedzi Radny Grzegorz Gaszta poprosił Przewodniczącego Komisji 
Organizacyjno-Prawnej, by podał paragraf i punkt określający kryteria, zgodnie  
z którymi wicedyrektor szkoły otrzymuje dodatek motywacyjny. Radny Seweryn 
Czoska odpowiedział, że dla niego jest oczywiste, że jak ktoś jest zastępca dyrektora 
to albo go potraktujemy jako dyrektora i zastosuje się wtedy te kryteria albo jest 
nauczycielem i zastosuje się wtedy odpowiednie kryteria dla nauczycieli. Nie ma 
sensu bardziej uszczegółowiać tego regulaminu. 

Radny Grzegorz Gaszta powiedział ponownie, ze w regulaminie powinno być 
jasno zapisane wg jakich kryteriów wicedyrektor otrzymuje dodatek motywacyjny. 

Pani Gabriela Lisius Wicestarosta Wejherowski powiedziała, że dyrektor 
szkoły jako pracodawca przyznaje zgodnie z regulaminem dodatki motywacyjne, 
funkcyjne wicedyrektorom i innym osobom sprawującym funkcje kierownicze. 
Natomiast dodatki motywacyjne dla dyrektora przyznaje Zarząd Powiatu i dlatego  
te kryteria są inne. Ponadto poinformowała, że nie można podawać do wiadomości 
publicznej, nawet Komisji Edukacji, wysokości dodatków motywacyjnych, 
funkcyjnych, czy wysokości wynagrodzenia pracowników, ponieważ można to zrobić 
tylko w przypadku osób składających oświadczenia majątkowe, a więc tylko  
w stosunku do dyrektorów. Ustosunkowując się do drugiej kwestii poruszonej przez 
radnego Grzegorza Gasztę wyjaśniła, że na podstawie wyliczenia średniego pułapu 
wynagrodzeń w 2004 roku średnie wynagrodzenie stażystów było na poziomie 77%  
i nie ma tutaj niezgodności z prawem, gdyż te średnie wynagrodzenia są obliczane 
według tabeli wynagrodzeń.  

Radny Grzegorz Gaszta stwierdził, że chyba nic nie stoi na przeszkodzie,  
aby § 1 pkt 4 dopracować i dopisać wicedyrektorów i inne osoby pełniące stanowiska 
kierownicze. Pani Gabriela Lisius Wicestarosta Wejherowski powiedziała,  
że regulamin dot. wysokości dodatku motywacyjnego szczegółowo określa wszystkie 
warunki, również pułap wydatków jaki dyrektor może przeznaczyć na dodatki 
motywacyjne ( 4,5%). 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie,  
w którym uchwałę podjęto jednogłośnie. 
 

Ad.9. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia planu 

pracy Rady Powiatu Wejherowskiego na 2006 r. przedstawił pan Kazimierz Bistroń 
Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.10. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej przedstawił pan Wacław Seweryn 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Poinformował, że powyższy plan pracy na rok 
2006 został sporządzony i zaakceptowany na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej  
28 listopada 2005 roku. Zawiera punkty stałe wynikające ze Statutu Rady Powiatu 
oraz z kompetencji Komisji Rewizyjnej, dot. to zaopiniowania rocznego sprawozdania 
z wykonania budżetu za dany rok oraz oceny realizacji budżetu za I półrocze.  
W planie uwzględniono również przeprowadzenie kontroli w 2006 roku, czyli:  
w Wydziale Kultury i Spraw Społecznych Starostwa Powiatowego  



oraz w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Wejherowie. Ponadto przypomniał, 
że Rada Powiatu może zlecić komisji, w formie uchwały, wykonanie innych zadań, 
które mieszczą się w kompetencji komisji.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.11. 
Nie podjęto dyskusji nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 

 

Ad.12. 
Radni nie zgłosili interpelacji i zapytań. 

 

Ad.13. 
Radny Marek Klas przedstawił wniosek skierowany do pana Starosty Józefa 

Reszke oraz pana Piotra Pelcera Przewodniczącego Komisji Zdrowia z prośbą  
o wystosowanie następujących zapytań do firmy FALCK wykonującej usługi 
medyczne i ambulatoryjne na terenie powiatu Wejherowskiego:  
- czy będą podpisane następne kontrakty na kolejny rok,  
- jak w 2005 roku rozkładało się korzystanie z usług świadczonych przez tę firmę 

przez pacjentów pod względem ilości osób z terenów gmin wiejskich i miejskich, 
- jakie jest porównanie z innymi latami pod względem ilości pacjentów oraz w jakim 

stopniu realizowane są ww. kontrakty.  
Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Pan Kazimierz Bistroń Przewodniczący Rady Powiatu złożył radnym oraz 
wszystkim mieszkańcom Powiatu Wejherowskiego życzenia świąteczne. 
 

Ad.14. 
Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia obrad XXXVI Sesji Zwyczajnej. 

 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych na XXXVI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
2. Lista zaproszonych gości na XXXVI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami. 
4. Wniosek radnych LPR. 

 
 

Posiedzeniu przewodniczył: 
 
 

Kazimierz Bistroń 
 
 
Protokołowała: Alicja Bartosiak 


